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Ärendeförteckning 
 

AuD § 55 Dnr 00199/2018 020 
Försäljning av f.d. sågen i Moskosel (Spånhålan) 
 
AuD § 56 Dnr 00214/2018 064 
Försäljning av fyrhjuling till Arvidsjaurs Ryttarförening 
 
AuD § 57 Dnr 00089/2018 052 
Ansökan om föreningsstöd för fadder och kulturprojekt -Arvidsjaur 
Ryttarförening 
 
AuD § 58 Dnr 00089/2018 052 
Ansökan om utökat föreningsstöd 2018 - Arvidsjaur Ryttarförening 
 
AuD § 59 Dnr 00090/2018 052 
Ansökan om ekonomiskt stöd till kulturmiljö-föreningar år 2018 
 
AuD § 60 Dnr 00001/2018 101 
Lägesrapport - Bredband och stadsnät 
 
AuD § 61 Dnr 00001/2018 101 
Lägesrapport 18 Plus 
 
AuD § 62 Dnr 00081/2015 199 
Lägesrapport – Översyn av kommunens samlade transporter 
 
AuD § 63 Dnr 00306/2017 022 
Lägesrapport - Heltidsresan - Gemensamt utvecklingsprojekt - Kommunal 
och SKL 
 
AuD § 64 Dnr 00001/2018 101 
Rapport om sjukskrivningstal m m 
 
AuD § 65 Dnr 00277/2017 008 
Lägesrapport - ”Arena Arvidsjaur” 
 
AuD § 66 Dnr 00039/2016 821 
Lägesrapport - Sim- och sporthallens renoveringsbehov 
 
_____ 

Justerandes sign  
 
 

 

Beslutsunderlag 
 

Utdragsbestyrkande 
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Försäljning av f.d. sågen i 
Moskosel (Spånhålan) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutet skickas till: 
. Sara Persson 
. Moskosels IF 
. Kommunstyrelsen 
 

AuD § 55 Dnr 00199/2018 020 
 
Kommunen äger ett antal fastigheter kring den nedlagda sågen i Moskosel 
”Spånhålan”. Det finns ett antal byggnader kvar i form av magasin, uthus 
samt en personalbyggnad på ca 300 m2. I personalbyggnaden finns även en 
bagarstuga. 
 
Marksanering i området utfördes under 2013. Ingen kommunal verksamhet 
bedrivs i de kvarvarande lokalerna. Byggnaderna har sedan år 2014 hyrts ut 
till Moskosels IF. Föreningen betalar en självkostnadshyra och ska stå för 
allt underhåll. 
 
Byggnaderna står utspritt och berör flera fastigheter. Samhällsbyggnads-
kontoret förordar att sälja tre fastigheter. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2018-09-18 § 179 att återremittera ärendet till 
arbetsutskottet för fortsatt beredning. 
 
Fastighetschef Sara Persson har föredragit ärendet för arbetsutskottet. 
Hyresavtalet som Moskosels IF har med Arvidsjaurs kommun har tre 
månaders uppsägning. Om avtalet inte sägs upp före 1 oktober 2018 gäller 
det ett år till. 
 
Arbetsutskottets beslut 
 
1. Hyresavtalet med Moskosels IF om hyra av ”Spånhålan” sägs upp 

senast 2018-09-30. 

2. Nytt hyresavtal ”Spånhålan” tecknas med Moskosels IF till och med 
2019-06-30. 

3. Fastigheterna säljs via anbudsförfarande med tillträde efter  
2019-06-30. 

 
_____ 
 

avJusterandes sign 
 
 

 

Beslutsunderlag 
Ks § 179, 2018-09-18 
Tjänsteskrivelse Sara Persson 

Utdragsbestyrkande 
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Försäljning av fyrhjuling 
till Arvidsjaurs 
Ryttarförening 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutet skickas till; 
. Katarina Landstedt 
. Arvidsjaur Ryttarförening 

AuD § 56 Dnr 00214/2018 064 
 
I sitt dagliga underhållsarbete använder Arvidsjaurs Ryttarförening en 
fyrhjuling som Camp Gielas äger. Fyrhjulingen används bland annat till att 
transportera höbalar, sladda ridhusets banor, snöröjning samt diverse 
underhållsarbete på anläggningen. 
 
Ryttarföreningen drivs som ideell förening och anläggningen sköts av ett 
kollektiv av hästägare. På anläggningen finns i dagsläget 22 hästar varav 
hälften är ridskolehästar. 
 
Arvidsjaurs Ryttarförening har skrivit till kommunen om att de är i behov av 
en fyrhjuling med större prestanda än den de lånar idag, eftersom den senaste 
vintern har fungerat dåligt. När fyrhjulingen inte kan köras kan maten inte 
köras ut till hästarna i rätt tid. Det innebär att risk för bråk mellan djuren är 
stor och att de tar sig ut ur hagarna. 
 
Arvidsjaurs Ryttarförening hemställer hos kommunen att investeringsmedel 
för anskaffning av fyrhjuling tidigareläggs till 2018. 
 
Katarina Landstedt, Chef Camp Gielas har lämnat tjänsteskrivelse i ärendet. 
 
Bokfört värde av fyrhjulingen uppgår till 12 200 kronor. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2018-09-18 § 175 avslå begäran om 
omfördelning i investeringsbudgeten.  
Frågan om kommunen ska tillhandahålla maskiner etc. till föreningar 
överlämnas till arbetsutskottet, med mandat att fatta beslut. 
 
Arbetsutskottets beslut 
 
1. Arvidsjaurs Ryttarförening erbjuds att köpa den fyrhjuling som de i 

dagsläget lånar av kommunen för 1 (en) krona. 
 Fyrhjulingen säljs i befintligt skick. 
 
_____ 
 
 

Justerandes sign 
 
 

 

Beslutsunderlag 
Ks 2018-09-18 § 175 
KsAu 2018-08-28 
Skrivelse Arvidsjaur Ryttarförening 

Utdragsbestyrkande  
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Ansökan om föreningsstöd 
för fadder och 
kulturprojekt  
-Arvidsjaur Ryttarförening 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutet skickas till: 
. Arvidsjaur Ryttarförening 
 
 
 

AuD § 57 Dnr 00089/2018 052 
 
Arvidsjaur Ryttarförening ansöker om stöd till ett fadder och kulturprojekt 
med 65 000 kronor. 
 
Föreningen vill engagera och få ungdomarna att ta ansvar för varandra och 
stallets hästar i större utsträckning än idag. Ett sätt är att skapa ett 
fadderkoncept där de äldre barnen utses som faddrar för specifika ridgrupper 
och har en planerad verksamhet både före och efter ridlektionerna. 
 
Föreningen vill ge ungdomarna en möjlighet att själva kunna planera bland 
annat julshow i syfte att barn och ungdomar ska ges möjlighet att medverka 
vid planering och arrangerande av sitt eget kultur- och fritidsutbud. 
 
Målet är att öka gemenskapen, tryggheten, kreativiteten, hästkunskapen och 
säkerhetstänkande bland föreningens barn och ungdomar. Förhoppning är att 
även föräldrar kan känna större trygghet att hjälpa sina barn när det finns en 
fadder som stöttar i stallet. 
 
Budget 
Lön/ersättning till ledarna 30 000 kr 
Resor 5 000 kr 
Utbildningsmaterial 5 000 kr 
Varseljackor 3 000 kr 
Lön julshow 16 000 kr 
Rekvisita 6 000 kr 
Summa 65 000 kr 
 
Arbetsutskottets beslut 
 
1. Ansökan avslås med hänvisning att kommunen inte ger bidrag till bl. a. 

löner och kläder. 
 
_____ 
 
 

Justerandes sign 
 
 

 

Beslutsunderlag 
Skrivelse Arvidsjaur Ryttarförening 

Utdragsbestyrkande  
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Ansökan om utökat 
föreningsstöd 2018-
Arvidsjaur Ryttarförening 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutet skickas till: 
. Arvidsjaur Ryttarförening 
. Katarina Landstedt 
 

AuD § 58 Dnr 00089/2018 052 
 
Arvidsjaur Ryttarförening ansöker om utökat föreningsstöd med största 
möjliga bidrag. 
 
Arbetsutskottets beslut 
 
1. Arvidsjaur Ryttarförening beviljas utökat föreningsstöd med ett 

engångsbelopp om 66 000 kronor. 
 

2. Pengarna tas från ansvar 3000, verksamhet 461, konto 45360.  
 
 
_____ 
 
 

Justerandes sign 
 
 

 

Beslutsunderlag 
Skrivelse Arvidsjaur Ryttarförening 

Utdragsbestyrkande  
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Ansökan om ekonomiskt 
stöd till kulturmiljö-
föreningar år 2018 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutet skickas till: 
. Kläppens byaförening 
. Katarina Landstedt 
 

AuD § 59 Dnr 00090/2018 052 
 
Kläppens byaförening ansöker om ekonomiskt bidrag med 18 000 kronor för 
breddning av spång och reparation av fågeltorn. 
 
Totalt finns 75 000 kronor i budget 2018 för detta bidragsområde och 
ytterligare ett ansökningstillfälle är den 31 augusti. 
 
Arbetsutskottet har 2018-04-23 § 26 beviljat Arvidsjaurs Hembygdsförening 
bidrag med 25 000 kronor. 
 
Arbetsutskottets beslut 
 
1. Kläppens byaförening beviljas bidrag med 18 000 kronor för breddning 

av spång och reparation av fågeltorn. 
2. Redovisning och rekvisition av stödet ska inlämnas till 

kommunstyrelsen efter slutförd åtgärd senast 2019-08-31. 
3. Pengarna tas från ansvar 3000, verksamhet 461, konto 45360.  
 
_____ 
 

Justerandes sign  
 
 

 

Beslutsunderlag 
Ansökan om bidrag 

 Utdragsbestyrkande 
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Lägesrapport 
- Bredband och stadsnät 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutet skickas till: 
. Kommunstyrelsen 
 

AuD § 60 Dnr 00001/2018 101 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har 2016-10-24 § 20 beslutat att en 
lägesrapport rörande stadsnätet och hur arbetet med bredbandsutbyggnaden i 
kommunen fortskrider ska redovisas till varje arbetsutskott. 
 
Stadsnätschef Glen Eriksson informerar om förändringar från den senaste 
rapporten; 
 
Utbyggnad av fibernätet 
I Renträsk är markarbeten avklarade. Pjesker påbörjas V38. 
För Järvträsk pågår ansökan hos Trafikverket.  
 
I övriga områden är de fortfarande för låg anslutningsgrad och med rådande 
arbetsbelastning finns inte utrymme att ”marknadsföra” utbyggnaden. 
Ytterligare utskick etc måste ske under kommande vinter. 
 
Upphandling av radiolänklösning är klar. Hedberg/Storberg-området ingick i 
upphandlingsunderlaget, därmed är ”offerten” i princip klar och gäller t.om. 
181231. För att klara ekonomin krävs ca 50 anslutna, vi har idag ca 30 avtal 
i området. 
Undertecknad har i nuläget ingen tid att driva detta projekt.  
 
Förtätning av tätorten pågår. Brister i dokumentationen från tiden när det 
byggdes gör att det tar längre tid än beräknat och blir därmed dyrare än 
beräknat. 
Markarbeten avklarade i område 2,4, 7 och 8. Inblåsning av fiber pågår. 
Område 9 påbörjas inom kort. Område 5 och 6 är byggt på ett annat sätt än 
övriga samhället och gör förtätning besvärligare. Vi kommer att prioritera 
företagen i dessa två områden. Övriga anmälda måste tyvärr skjutas upp till 
nästa år.  
  
Samverkansprojektet – Stadsnät i Samverkan 
Arbetet i driftsäkerhetsprojektet, för att fylla de krav som ställs i Lag 
2003:389 och PTSFS 2015:2 fortskrider. Projekt-/status-möte hålls varannan 
vecka.  
 
Ekonomi 
En mer detaljerad ekonomisk redovisning visas i delårsbokslutet. 
 
_____ 

Justerandes sign 
 
 

 

Beslutsunderlag 
 

Utdragsbestyrkande 
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Lägesrapport 18 Plus 
 

AuD § 61 Dnr 00001/2018 101 
 
Enhetschef Christina Eliasson har lämnat följande rapport; 
 
Lägesrapport 18+ 
Sedan föregående lägesrapport 2018-08-19 har 2 ungdomar skrivits ut och  
1 ungdom kommer att skrivas in i 18+ verksamheten. 
 
I skrivande stund har vi 12 ungdomar i verksamheten. 
 
Sedan skolstarten (v.34) har 18+ verksamheten haft i snitt 3 
timmar/kväll/ungdom som studerat. Vi har haft mellan 8 och 12 ungdomar 
här/kväll. 
 
Sedan förra rapporten har en personal tagit pension 25 % och en annan 
personal hyrts ut till annan verksamhet utanför Resurscentrum på 20 %. Vi 
har påbörjat en utfasning av personal för att minska personalkostnaderna. 
 
De två ungdomarna som varit under 18 år och inskrivna i verksamheten har 
behövt mer resurser än andra inskrivna ungdomar i form av 
myndighetskontakter, bankärenden, boendefrågor mm. 
 
Många av de inskrivna ungdomarna uttrycker oro över eventuella 
neddragningar av 18+ verksamheten, då detta är, utöver studielokal, deras 
träffpunkt och sociala mötesplats. 
 
_____ 
 
 
 

Justerandes sign 
 
 

 

Beslutsunderlag 
 
Beräkningar med anledning av nya ersättningsnivåer 
 

Utdragsbestyrkande 
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Lägesrapport – Översyn av 
kommunens samlade 
transporter 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutet skickas till: 
. Peter Rydfjäll 
. Kommunens ledningsgrupp 
 

AuD § 62 Dnr 00081/2015 199 
 
Projektingenjör Erika Resin har lämnat information om den pågående 
utredningen om kommunens samlade transporter. 
 
Skolskjuts 
I juni skrevs nya avtal med två entreprenörer för skolskjuts. 
Skolskjutsturerna trafikeras av Centrala buss och TabCab taxi Arvidsjaur. 
Upphandling av chaufförer för skolskjuts fick avbrytas. Förbättringar i 
trafiken har dock uppnåtts i den nya upphandlingen och lämnade anbud har 
inte inneburit en fördyring jämfört med kostnader innan. 
 
Kollektivtrafik 
Årligt möte med Länstrafiken har genomförts. Statistik för antalet resande 
hittills i år ser ut att vara lika siffror redovisade för 2017. Prognos för 
kollektivtrafikkostnader 2018 visar något lägre siffror jämfört med 2017. 
Detta beror till stor del på att linje 131 Levatsfors-Arvidsjaur upphörde juni 
2018. Viktigt att beakta är att kollektivtrafiklinjen Levatsfors-Arvidsjaur 
har upphört men är istället upphandlad som ”ren” skolskjuts. Därmed 
hamnar kostnaderna på BOU:s budget för skolskjutsar. 
 
Skrivelse till Region Norrbotten 
En skrivelse kommer att skickas till Region Norrbotten för att påverka 
deras val att inte förlänga de busslinjer som trafikerar Malå-Arvidsjaur och 
Sorsele-Arvidsjaur. Båda dessa linjer är viktiga för gymnasieskolan i 
Arvidsjaur. 
 
_____ 
 
 

Justerandes sign 
 
 

 

Beslutsunderlag 
 

Utdragsbestyrkande 
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Lägesrapport  
Heltidsresan 
- Gemensamt utvecklings-
projekt - Kommunal och 
SKL 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutet skickas till: 
. Kommunens ledningsgrupp 
. Kommunal 
 

AuD § 63 Dnr 00306/2017 022 
 
HR-avdelning har inlämnat rapport om Heltidsresan SKL/Kommunal; 
 
Målsättningen är att tillsvidareanställning på heltid ska vara det normala vid 
nyanställning och att redan anställda medarbetare i högre utsträckning ska 
arbeta heltid. 
2021-05-31 så ska alla inom Arvidsjaurs kommun som arbetar under 
Kommunals avtalsområde arbeta heltid. Samtliga chefer tar ansvar och ser 
till att arbete med en god och säker arbetsmiljö säkerställs. Arbete med 
översikt av scheman har påbörjats. Viktigt att personalen orkar arbeta heltid. 
 
Barn och utbildningsförvaltningen 
Under 2019 så ska samtliga skolor börja anställa alla nya inom Kommunals 
avtals område på heltid. Fokus kommer att läggas på arbete med arbetsmiljö 
och hållbara scheman.  
Barnomsorgen anställer redan i nuläget nyanställda på heltid. De som i dag 
har deltid kommer inte att tvingas upp på heltid. Däremot omregleras 
deltidstjänster till heltid 2021-05-31.  
 
Socialförvaltningen 
I dagsläget så finns det ett avtal (inom hela SOC) som ger alla tillsvidare 
heltid med möjlighet att söka ner sig i tid. Hurvida det avtalet kommer sägas 
upp eller inte är i dagsläget oklart eftersom det rör fler fackliga 
organisationer än Kommunal. 2021-05-31 bör rättigheten för Kommunals 
medlemmar att söka ner sig tas bort. 
Personliga assistenter anställs på heltid från 2018-09-03.  
 
Under projektets gång så har det kommit upp frågetecken hur vi skall gå 
vidare med personer som inte vill och eller har möjlighet att arbeta heltid 
efter 2021-05-31. Frågan kommer att lyftas på kommande möte med andra 
kommuner i Norrbotten där parter från både SKL, arbetsgivare och 
Kommunal träffas. 
 
Under 2019 påbörjas arbetet med resterande förvaltningar. 
 
_____ 
 
 

Justerandes sign 
 
 

 

Beslutsunderlag 
 

Utdragsbestyrkande 
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Rapport om 
sjukskrivningstal m m 
 

AuD § 64 Dnr 00001/2018 101 
 
HR-avdelning har inlämnat rapport om följande: 
 
Sjukstatistik  
2017-08-01-2017-08-31 5,67% 
2018-01-01-2018-08-31 5,32 % 

Tvisteförhandling  
2017: 3st 
2018: 2 st 
 
 
_____ 
 

Justerandes sign 
 
 

 

Beslutsunderlag 
 

Utdragsbestyrkande 
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Lägesrapport -  
”Arena Arvidsjaur” 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutet skickas till: 
. Ulf Starefeldt 
 

AuD § 65 Dnr 00277/2017 008 
 
Näringslivsutvecklare Ann Enberg informerar om följande; 
 
Ansatsen till projektet Arena Arvidsjaur kom ur diskussionerna kring det 
som senare blev Lets Go Arvidsjaur i somras. Tanken var att bygga vidare 
på den idén och även kunna erbjuda en stöttande organisation för aktörer 
(Företag, organisationer och föreningar) som vill göra egna arrangemang. 
Dessa kunde vara antingen i samband med Lets Go eller helt i egen regi på 
någon annan plats i kommunen eller tid på året. Kontakter togs även med 
potentiella finansiärer och det var väldigt positivt. Dock skedde 
personalförändringar på undertecknads enhet som omöjliggjorde det slutliga 
skrivarbetet med en formell ansökan under våren. Enskilda företags direkta 
behov sätts också alltid först vid prioriteringar. Någon extern ansökan för 
Arena Arvidsjaur har därför ännu inte lämnats in. Arbetet kring Lets Go 
påverkades inte av det här eftersom de fortsatt kunde få stöttning via det 
redan befintliga projektet North Business Arena (NBA). Tanken var att 
Arena Arvidsjaur skulle kunna ta över och även ha en lite annan inriktning 
än det NBA, som nu avslutas. 
 
Under första helgen i juli i år hölls så det första Lets Go Arvidsjaur i regi av 
en grupp privata företagare. Detta gjordes trots att man var medveten om att 
tiden för förberedelser och marknadsföring var för knapp. Som summering 
har satsningen varit en stor framgång, speciellt mot bakgrund av 
förutsättningarna. Engagemanget från aktörer från hela kommunen har varit 
stort. De affärsinnehavare gruppen haft kontakt med är väldigt nöjda och 
rapporterar att det var en av de bättre helgerna försäljningsmässigt. Det finns 
en lista med förbättringsförslag som samlats in av olika aktörer, men 
arrangemanget har övervägande fått många glada tillrop. En av de viktigaste 
förbättringsförslagen är att det finns en ovana vid att arrangera saker som en 
stöttande struktur skulle kunna hjälpa till med: Att lära de som vill göra 
saker hur och var man söker externa medel och vad som krävs i form av 
planering och tid för att göra ett bra arrangemang. Tolkningen är att ansatsen 
att försöka söka extern finansiering för just ett sådant arbete verkligen 
behövs och faktiskt också efterfrågas. Det finns affärspotential i det arbetet, 
främst för en av våra absolut viktigaste näringar: Handeln. 
 
Kommunchefen har mot bakgrund av detta beordrat högre prioritet på 
arbetet med att skaffa extern finansiering för Arena Arvidsjaur, helst under 
hösten. Enheten har dock fortsatt ännu inte full bemanning vilket kommer 
att spela in, men målsättningen är att kunna avsätta tid till detta skrivarbete 
innan jul.  
_____ 

Justerandes sign 
 
 

 

Beslutsunderlag 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 
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Lägesrapport -  
Sim- och sporthallens 
renoveringsbehov 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutet skickas till: 
. Kommunstyrelsen 

AuD § 66 Dnr 00039/2016 821 
 
Fastighetschef Sara Persson informerar om följande; 
 
Badet och sporthallen i Arvidsjaurs (Centrumbadet) är i stort behov av 
större renoveringar. Utredningar om renovering kontra nybyggnad 
påbörjades 2013. 
Det har sedan gjorts ytterligare utredningar. En nuläges- och behovsanlays 
har tagits fram och utifrån den har ett förslag till mål och vision för 
framtiden tagits fram. 
Renoveringar och nödvändiga reparationer har under tiden utförts men 
större kostsamma renoveringar har inte gjorts i avvaktan på beslut om 
badets framtid.  
 
Det har tagits ett antal beslut i kommunstyrelsens arbetsutskott och i 
kommunstyrelsen, och det senaste 2018-06-05 gav nya utredningsdirektiv.  
 
Fortsatt process 
Fastighetschefens förslag är att starta om med en tematräff med 
kommunstyrelsen och andra intresserade där fastighetskontoret går igenom 
vilka underlag, utredningar, kostnadskalkyler m.m som finns framtagna i 
dagsläget och att man sedan bildar en politisk styrgrupp som får ta sig an 
frågan och har regelbundna träffar med arbetsgruppen.  
Det är akut att bestämma sig om ett inriktningsbeslut för sim- och 
sporthallen. 
 
_____ 
 

Justerandes sign  
 
 

 

Beslutsunderlag 
Ks 2018-06-05  
AuD § 36 2018-05-23 
 

Utdragsbestyrkande 
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Ordinarie ledamöter: 

 § § §  

Namn Närvarande Ja Nej Avst Ja Nej Avst Ja Nej Avst 

 1 Lotta Åman 1          

 2 Bjarne Hald 1          

 3 Marcus Lundberg 1          

 4 Margoth Holmqvist 1          

 5 Leif Andersson 1          
 
 
Ersättare: 

 § §  §  

Namn Närvarande Ja Nej Avst Ja Nej Avst Ja Nej Avst 

 1 Lena Karlsson           

 2 Mats Åhman           

 3 Britt-Inger Hedman           

 4 Kristina Bäckström           

 5 Vakant           
 

 5          
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